
گزارش و خبر

515 میلیارد بودجه سال گذشته سپاهان

 بودجه امسال زردپوشان اصفهانی 
325 میلیارد تومان است؟

مجمع عمومی شرکت فولاد مبارکه سپاهان اصفهان هر 
سال در تیر یا مرداد برگزار می شود و بر همین اساس نیز 
اسناد مالی این شرکت بطور رسمی منتشر و در اختیار 
رسمی  مالی  اسناد  طبق  می گیرد.  قرار  سهامداران 
میلیارد   515 حدود  در  سپاهان  باشگاه  شده  منتشر 
تومان فصل گذشته به عنوان تبلیغات و هزینه تعمیرات 
از شرکت فولاد مبارکه سپاهان دریافت کرده است. این 
در حالی است که باشگاه سپاهان برای فصل 1402-1403 
لیگ برتر به سازمان لیگ اعلام کرده پیش بینی اولیه 
بودجه اش 325 میلیارد تومان است. البته نباید از این 
مسأله غافل شد که باشگاه سپاهان یکی از کامل ترین 
باشگاه های ورزشی کشور است و فقط یک تیم فوتبال 
ندارد و در رشته های مختلف ورزشی در بالاترین سطح 
تیمداری می کند. با این حال اگر بودجه سال گذشته 
این باشگاه 515 میلیارد تومان بوده باشد قطعاً در فصل 
ورزشی پیش رو این مقادیر بیشتر هم خواهد شد. البته 
در ماده 11-5 این اسناد نوشته شده طبق مصوبه مجمع 
عمومی عادی سالیانه بطور فوق العاده شرکت جهت 
سال مالی مورد گزارش هزار میلیارد تومان به منظور 
کمک های بلاعوض در راستای مسئولیت های اجتماعی 
و حوزه سلامت و همچنین کلیه هزینه ها و بودجه باشگاه 
فرهنگی ورزشی فولاد مبارکه سپاهان تصویب شده است.

روستایی به لیگ بحرین رفت

باشگاه ستره بحرین اعلام کرد با امیر روستایی بازیکن 
ایرانی باشگاه الشحانیه قطر قرارداد امضا کرد تا خط 
حمله اش را تقویت کند. روستایی بازیکن 25 ساله به 
عنوان اولین لژیونر ایرانی شاغل در لیگ برتر بحرین 
۹۸ و در نخستین روزهای  به شمار می آید. او سال 
مربیگری گابریل کالدرون راهی پرسپولیس شد اما 
نتوانست عملکرد خوبی داشته باشد و در نهایت دوباره 

به صورت قرضی به پیکان برگشت.

اوزونیدیس: لیگ جالبی داریم

مارینوس اوزونیدیس سرمربی گل گهر، در نشست 
خبری پیش از مسابقه با پیکان گفت: »بازی اول را 
بردیم اما به نتیجه بازی قبل فکر نمی کنیم. برای ما 
انتظار  و  بگیریم  نتیجه خوبی  مهم است که  خیلی 
بازی سختی مقابل پیکان داریم و فکر می کنم این 
اتفاق می تواند درهمه بازی های لیگ باشد. بازیکنانم 
تلاش می کنند بهترین نتایج را کسب کنند.« او یادآور 
شد: »برای اینکه فوتبال ایران بخواهد بهتر شود، نیاز 
به زمین های بهتری داریم. اولین چیزی که از نظر من 
باید درست باشد، زمین هاست. زیرا زمین ها باید خوب 
باشد تا آسیب دیدگی کمتری داشته باشیم و بازی ها 
ریتم بهتری داشته باشد. به طور کلی می توانم بگویم 
لیگ خوب و جالبی داریم. البته برخی تیم ها بازیکنان 
گران زیادی خریده اند، چون به دنبال قهرمانی هستند 
و فقط یک یا دو تیم نیستند بلکه 5-4 تیم به دنبال 
قهرمانی هستند. من در مورد تیم خودم نمی توانم 

خیلی راحت در مورد اهداف باشگاه صحبت کنم!«

تراکتور - پرسپولیس رصد می شود

ســهیل مهــدی، مســئول برگــزاری مســابقات ســازمان 
لیــگ فوتبــال در مــورد برگــزاری مســابقه حســاس 
تراکتــور و پرســپولیس در هفتــه دوم لیــگ برتــر اظهــار 
داشــت: »ســازمان لیــگ فوتبال همــواره تــلاش می کند 
بــا تعامــل بــا نهادهــای مختلــف اســتانی و کشــوری 
مســابقات باشــگاهی در بهتریــن شــرایط برگــزار شــود. 
مســابقه حســاس تراکتــور و پرســپولیس نیــز از ایــن 
قاعــده مســتثنی نیســت ولی بــا توجه به حضــور تراکتور 
در مرحلــه پلــی آف یــک قهرمانــان آســیا کنفدراســیون 
فوتبــال آســیا نیــز نماینــده ای ویــژه بــه تبریــز اعــزام 
ــا شــرایط برگــزاری ایــن مســابقه، نحــوه  خواهــد کــرد ت
میزبانــی، رفتــار تماشــاگران و... را از نزدیــک مــورد 
رصــد قــرار بدهــد.« او تأکیــد کــرد: »نحــوه میزبانــی 
ــا توجــه بــه حضــور نماینــده  تراکتــور در ایــن مســابقه ب
 ای اف ســی می توانــد در تعییــن میزبانــی تراکتــور در 
لیــگ قهرمانــان آســیا در مرحلــه گروهــی تأثیر گــذار 
ــور  ــدون حض ــئولان ب ــلام مس ــا اع ــدار ب ــن دی ــد.« ای باش

بانــوان هــوادار برگــزار می شــود.

مجیدی: استقلال بزرگترین باشگاه آسیاستافشای لیست جذاب نکونام برای استقلال
ناکامی آبی پوشان در جذب بازیکنان 
مورد نظر و تمدید قرارداد با بازیکنان 
را  نکونام  جواد  اعتراض  پیش  فصل 
استقلال  سرمربی  داشت.  همراه  به 
بارها در مصاحبه های اخیر خود نسبت 
به ناکامی مدیران سابق استقلال در 
جذب بازیکنان مورد نظر انتقاد کرده 
است. یکی از این مدیران سابق، سید 
واکنش  در  که  است  کریمی  حجت 
نامه   ، گرفته صورت  ی  ها د نتقا ا به 
درخواست جواد نکونام برای تقویت 
تیم در نقل وانتقالات پیش فصل لیگ 
شخصی  صفحه  ر  د ا  ر م  بیست و سو
خود منتشر کرد. براساس این لیست، 
یک  ب  جذ ی  ا بر بی ها  آ بی  مر سر
دروازه بان، مدافع و هافبک خارجی، 
میلاد محمدی، سامان فلاح، عارف 
آقاسی، سعید عزت اللهی، رضا اسدی، 
یاسین سلمانی، مهدی قائدی، محمد 
محبی، محمدحسین اسلامی و احسان 
پهلوان اعلام نیاز کرده بود. همچنین 
کریمی خطاب به هواداران استقلال در 
اینستاگرام نوشت:»خریدهای استقلال 
از روی دستخط او پیش رفت و از یک 
هفته ای که نکونام لیست را ارائه کرد، 
با چندین بازیکن قرارداد بسته شد و 

در حال مذاکره با ادامه لیست بودیم 
روز   40 شد.  کار  این  مانع  استاد  که 
پدر  و  استاد  اول  شاگرد  اما  گذشت 
به  نتوانسته اند  هنوز  فوتبال  معنوی 
بازیکن  اینکه زمین کج است،  دلیل 
جذب کنند.« کریمی در ادامه نسبت 
به هجمه های ایجاد شده علیه خودش 
داد:»بنای  نشان  واکنش  این گونه 
دشمن های شما بر این است که افرادی 
که لیاقتشان بیشتر است بیشتر مورد 
حمله قرار بگیرند. آنها افرادی را هدف 

قرار می دهند که از آنها خوف دارند.«

واکنش اعضای هیأت مدیره در 
خصوص اختلاف نکونام و خطیر

در این بین صحبت هایی در خصوص 
ر  د خطیر  و  م  نا نکو ف نظر  ختلا ا
ح شد که مهدی  جذب بازیکنان مطر
حیدرزاده، عضو اقتصادی هیأت مدیره 
استقلال پس از برگزاری مجمع باشگاه 
موضوع  این  به  واکنش  در  استقلال 
در  است  بهتر  موضوعات  گفت:»این 
ح شوند.« علاوه بر  جلسه دیگری مطر
این فرشید سمیعی، عضو هیأت مدیره 
استقلال در خصوص این اختلاف بیان 
داشت:»اختلافی وجود ندارد. ممکن 

است به دلیل مشکلاتی که باشگاه به آن 
دچار شده است، اختلاف نظر در برخی 
طرفین  اما  باشد  داشته  وجود  موارد 
ک  مشتر تعامل  و  ی  همفکر بر  سعی 
دارند تا قضیه حل شود. این مشکل هم 
ربطی به نکونام ندارد، قبل از مدیریت 
افتاده  اتفاق  هم  استقلال  در  خطیر 
است. با توجه به مبلغ قرارداد بازیکنان 
واقعی  که  گذشته  سال  در  استقلال 
سقف  از  بالاتر  مبلغش  و  شده  ثبت 
فعلی است، مشخص بود دچار مشکل 

خواهیم شد .«

خطیر مدیرعامل استقلال شد
علی خطیر حدود 2 ماه است به عنوان 
سرپرست مدیرعاملی باشگاه فعالیت 
می کند و امور باشگاه را زیر نظر دارد. 
با این حال خطیر دیروز با رأی اعضای 
رسمی  به طور  باشگاه،  مدیره  هیأت 
به عنوان مدیرعامل استقلال انتخاب 
شد و از این به بعد به عنوان نفر اول 
فعالیتش را ادامه خواهد داد. به طور 
قطع خطیر از این به بعد اختیاراتش 
بیشتر خواهد بود و می تواند ایده های 
مدیریتی خودش را در استقلال بهتر 

پیاده کند.

فرهاد مجیدی، سرمربی اتحاد کلباء در 
حاشیه تمرینات این تیم گفت: »فوتبال 
امارات نسبت به زمانی که من به اینجا 
آمدم و بازی می کردم خیلی تغییر کرده 
بیشتری  است. خوشبختانه شناخت 
نسبت به لیگ داریم و می توانیم عملکرد 
که  چیزی  تنها  باشیم.  داشته  بهتری 
از  در مورد فصل قبل می توانم بگویم 
بازیکنانم با وجود تمام مشکلات، بسیار 
ممنونم. من فکر می کنم اگر می خواهم 
وقت  خیلی  باید  شوم  رگی  بز مربی 
بگذارم و کار کنم. نتیجه خیلی خوبی با 
بزرگترین باشگاه آسیا که استقلال است 
گرفتم و امیدوارم این ایده را در کلباء هم 
تکرار کنم. راه بسیار سختی است.« او 
درخصوص برنامه هایش برای موفقیت 
نیز بیان داشت: »روز به روز کار کنیم، 
کمتر صحبت کنیم و بیشتر کار کنیم. 
چیزی در زندگی ام نبوده که بخواهم و 
آن را به دست نیاورده باشم. مطمئنم در 
مربیگری هم به اهدافم می رسم. فوتبال 
امارات با ورود بازیکنان باکیفیت باعث 
شده سطح بازیکنان محلی نیز افزایش 
پیدا کند. مربیان خوبی وارد این لیگ 
فوتبال  در  را  پیشرفت  من  می شوند. 
برای  خوبی  آینده  و  می بینم  امارات 

فوتبال این کشور پیش بینی می کنم.«

قایدی: امیدوارم با مجیدی 
قهرمان امارات شویم

گذشته  فصل  ستاره  قایدی،  مهدی 
استقلال در حاشیه تمرینات تیم اتحاد 
کلباء، با شبکه الریاضیة ابوظبی امارات 
گفت و گو کرد و در خصوص شرایط این 
اماراتی بیان کرد: »من دو فصل  تیم 
تیم شباب الاهلی بودم که  قبل، در 
یکی از بهترین تیم های امارات است 
تبریک  را  آنها  قبل  فصل  قهرمانی  و 
می گویم. کمپ اسلوونی خیلی خوب 
بازیکنان  از  نفر  چند  با  قبل  از  بود. 
آشنایی داشتم. بازیکنان دیگر مدت 
آنجا  در  به من  بیشتری نسبت  زمان 
بودند  توانسته  آنها  داشتند،  حضور 
انجام دهند و  تمرینات خیلی خوبی 
از لحاظ بدنی آماده بودند.« بازیکن 
ایرانی اتحاد کلباء گفت: »امسال شاید 
سال متفاوتی برای ما و آقای مجیدی 
)سرمربی تیم( باشد، امیدوارم بتوانیم 
بهترین عملکردمان را داشته باشیم و 
جایگاهی که لیاقتش را داریم، کسب 
باکیفیت  لیگ  تیم های  همه  کنیم. 
کار  تا  آمده ام  اینجا  به  من  هستند. 

خاصی را انجام دهیم. ما تمام سعی 
و تلاشمان را می کنیم، ان شاءالله هر 
سال  آخر  در  است،  خیر  که  چیزی 
پیش می آید. امیدوارم هر اتفاقی که 
رخ می دهد، به سود ما باشد تا بتوانیم 
دل مردم و هواداران را خوشحال کنیم 
و بهترین عملکردمان را داشته باشیم. 
است  سخت  خیلی  قهرمانی  کسب 
ولی ان شاءالله بتوانیم به این عنوان 

برسیم.«

پورتو مانع انتقال طارمی به تاتنهام و اینتر

3۰ میلیون یورو؛ یک کلام!
اسامی جالب و جدید در فهرست تازه تیم ملی

مشکل سربازی سرلک حل شد

دو باشـــگاه اینتـــر و تاتنهـــام مشـــتریان 
اصلـــی مهدی طارمی هســـتند و هر کدام 
پیشـــنهاد رســـمی به باشـــگاه پورتـــو ارائه 
داده اند. اینتر بـــرای جذب طارمی حاضر 
شد پیشـــنهاد 20 میلیون یورویی را به 25 

میلیـــون یـــورو افزایش دهد. 
باشـــگاه لندنـــی هـــم بـــا پیشـــنهاد 24 
میلیون یورویی به ســـراغ جذب ســـتاره 
ایرانـــی آمـــده اســـت. تاتنهـــام طارمی را 
برای جایگزینی هری کین و اینتر ســـتاره 
بوشـــهری را بـــرای جایگزینـــی لوکاکـــو در 

دارد.  نظر 
بـــا این حال، نشـــریه »آبـــولا« پرتغال خبر 
داد بـــه نظـــر نمی رســـد مدیران باشـــگاه 
پورتـــو از مبلـــغ درخواســـتی خـــود بـــرای 
آنهـــا  بیاینـــد.  فـــروش طارمـــی کوتـــاه 
برای فـــروش طارمـــی مبلـــغ 30 میلیون 

یـــورو می خواهنـــد و حاضـــر نیســـتند به 
مشـــتریان ایـــن ســـتاره ایرانـــی تخفیف 
بدهنـــد. پیش از این هم باشـــگاه میلان 
به صـــورت رســـمی بـــرای جـــذب مهدی 
طارمـــی اقـــدام کرد ولـــی باشـــگاه پورتو 
با پافشـــاری روی مبلـــغ 30 میلیون یورو 
باعث شـــد تا روســـونری از جذب ستاره 

تیم ملـــی ایـــران منصرف شـــود. 
نشـــریه رکـــورد پرتغـــال هـــم در گـــزارش 
خـــود از عبـــارت »پیچاندن بینـــی« برای 

نشـــان دادن بی میلـــی پورتو نســـبت 
بـــه ایـــن جدایـــی اســـتفاده کرده 
اســـت. بـــا توجه بـــه اینکـــه پورتو 
ســـتاره ای در حد و انـــدازه طارمی 
ندارد، محال اســـت او را با عددی 

نـــه چندان مناســـب به 
تیم دیگری بفروشد؛ 
حتـــی اگـــر در آخرین 

ســـال حضور مهدی در 
جمع اژدهایـــان، او در نهایت 

با قیمـــت آزاد و بـــدون اینکه پولی 

به باشـــگاه پرتغالی برســـاند، از جمع آبی 
و ســـفیدها جدا بشـــود. البته این مسأله 
ترجیـــح خـــود طارمی هم اســـت؛ انتقال 
آزاد در تابســـتان سال آینده 
که مقدماتش از زمستان 
بشـــود.  آغـــاز  امســـال 
مذاکراتـــی طولانـــی برای 
اینکـــه او خیلی ســـریع به 
لیگ موردعلاقه اش، لیگ 
انگلیس،  برتـــر 

. د ند بپیو

اعضای تیم ملی فوتبال ایران صبح دیروز با 
حضور در سفارت بلغارستان برای اخذ ویزای 
این کشور اقدام کردند و کارهای اداری شان 
را انجام دادند. نکته جالب در این میان، 
پرسپولیس  بازیکن  سرلک  میلاد  حضور 
بود که در هفته های اخیر بحث خدمت 
سربازی او مطرح و قرار بر این شد که اگر 
در فیفا دی شهریور به تیم ملی دعوت شود، 
بتواند از قانون به تعویق انداختن سربازی 
با حضور  استفاده کند. حالا  ملی پوشان 
سرلک برای اخذ ویزای بلغارستان، مشخص 
تیم ملی  پیش روی  اردوی  در  او  که  شد 
حضور خواهد داشت، بنابراین می تواند با 
خیال راحت در فصل جدید پرسپولیس را 
همراهی کند. این خبر امیدوارکننده ای برای 
پرسپولیسی ها بود که نگران سرباز شدن 
هافبک تأثیرگذار خود بودند اما با درخواست 

برای سرلک مشخص  بلغارستان  روادید 
شد که او جزو ملی پوشان دعوت شده به 
اردوی آینده تیم ملی است. تیم ملی قرار 
است ۱۶ شهریورماه در اولین بازی دوستانه 
فیفادی سپتامبر به مصاف بلغارستان برود 
و ظاهراً فدراسیون فوتبال برای ۳۵ بازیکن 
درخواست ویزا کرده است.  در حالی که 
گزارش ها حاکی از دعوت بازیکنانی نظیر 
نظر  به  است،  ملی  تیم  به  سرلک  میلاد 
در  هم  دیگری  جدید  بازیکنان  می رسد 
فهرست نفرات دعوت شده از سوی امیر 
قلعه نویی نیز قرار دارند. بازیکنانی مانند 
مهرداد محمدی و محمد حسین مرادمند، 
دو بازیکن استقلال که موردتوجه کادرفنی 
در لیست  تیم ملی قرار دارند و احتمالاً 

شهریور ماه ایران حضور خواهند داشت. 
نیز  رفیعی  ش  و سر ینکه  ا لب  جا نکته 
فوتبال  فدراسیون  به  را  خود  پاسپورت 
تحویل داده تا برای اولین بار بعد از جدایی 
دراگان اسکوچیچ، نام خود را در لیست 
تیم ملی ببیند و دوباره به پیراهن ملی 

پیدا کند. محمد دانشگر، مدافع  دست 
سپاهان و فرشید اسماعیلی بازیکن نساجی 
احتمالاً  که  هستند  بازیکنانی  دیگر  هم 

ملی  تیم  لیست  ر  د
قرار خواهند گرفت. 
ملی  تیم  ست  فهر
ایران بعد از بازی های 
هفته سوم به صورت 

منتشر  رسمی 
هد  ا خو

شد.

سوژهبازتاب
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گـــروه ورزشـــی / هفتـــه دوم لیـــگ برتـــر 
فوتبـــال، امـــروز با برگـــزاری دو مســـابقه 
آغاز می شـــود کـــه در اولین بـــازی، پیکان 
از ساعت ۱۹ در ورزشگاه شهید دستگردی 
تهران، میزبان گل گهر اســـت. شـــاگردان 
رســـول خطیبی در اولین بازی شـــان برابر 
نساجی در قائمشهر به تساوی 1-1 رسیدند 

اما شـــاگردان مارینوس اوزونیدیس، فولاد 
را 0-3 شکســـت دادند تا این مربی یونانی 
در اولین گام خود بـــا گل گهر به موفقیت 
برســـد و حالا بایـــد دید اولیـــن تقابل او با 
خطیبـــی چه نتیجـــه ای خواهد داشـــت. 
در دیگر بازی، آلومینیوم از ســـاعت ۲۰ در 
ورزشـــگاه امام خمینـــی)ره( اراک، پذیرای 

استقلال خوزســـتان است که در این بازی 
تماشـــاگران خانم می توانند در استادیوم 

حضور پیـــدا کنند. 
دیـــداری کـــه نخســـتین تقابـــل دو تیم در 
لیگ برتر محســـوب می شـــود. شـــاگردان 
در  گذشـــته  هفتـــه  حســـینی،  مجتبـــی 
ورزشـــگاه خالی از تماشـــاگر آزادی مقابل 

پرســـپولیس با یک گل شکســـت خوردند 
و شـــاگردان ســـیروس پورموســـوی هـــم 
در خانـــه برابـــر شـــمس آذر با تســـاوی 1-1 
متوقـــف شـــدند. حســـینی البتـــه بعـــد از 
انتقـــادی کـــه از داور بازی با پرســـپولیس 
داشـــت، از سوی کمیته انضباطی تا اطلاع 
ثانـــوی محروم شـــد و اعـــلام کـــرد درباره 

داوری، روزه ســـکوت خواهد گرفت و حالا 
بایـــد دید ایرالکـــو در غیـــاب او مقابل تیم 
تازه لیگ برتری شـــده استقلال خوزستان 
چـــه نتیجـــه ای می گیـــرد. گفتنی اســـت 
ســـایر دیدارهـــای هفتـــه دوم لیـــگ برتر، 
فـــردا و یـــک بـــازی هـــم پنجشـــنبه انجام 

خواهد شـــد.

هفته دوم لیگ برتر 
امروز آغاز می شود

اولین رویارویی، 
اولین تقابل!

مهدی هاشمی نسب، مربی استقلال در گفت وگو با »ایران«:مهدی هاشمی نسب، مربی استقلال در گفت وگو با »ایران«:

جنگیدن را بلدیمجنگیدن را بلدیم

استقلال پیش از آغاز بیست وسومین 
دوره لیگ برتر با کوهی از مشکلات 
روبه رو بود. با این وجود توانست با 
3 گله مقابل صنعت نفت  پیروزی 
در هفته اول لیگ، استارت خوبی 
بزند. آبی ها امسال با حضور جواد 
 ، ی بیگر مر نیمکت  وی  ر م  نا نکو
با  از آن  را آغاز کردند و پس  لیگ 
مهدی هاشمی نسب قرارداد امضا 
کردند. حضور هاشمی نسب یکی از 
اتفاقات جذاب برای هواداران آبی 
است؛ بازیکنی که در دهه 70 یکی 
از چهره های تأثیرگذار دربی ها بود 
و در این دیدار حساس ۴ گل برای 
پرسپولیس و ۱ گل برای استقلال به 
ثمر رساند و حالا باید روی نیمکت 

مربیان استقلال بنشیند.
مهدی هاشمی نسب در گفت و گو با 
»ایران« در ابتدا درخصوص مشکلاتی 
استقلال  با  قرارداد  ثبت  در  که 
از این  داشت، می گوید: »اطلاعی 
که  بگویم  باید  اما  ندارم  موضوع 
استقلال مشکلات مهم تری از قرارداد 
این  امیدوارکننده  من دارد. نکته 
است که ما با وجود این مشکلات، 
این  که  داریم  محجوبی  بازیکنان 

قرارداد استقلال بالا زده است؟ این 
موضوع برای من عجیب است اما 
امیدوارم که این مشکل فقط برای 
استقلال نباشد و تیم های دیگری که 
از سقف قرارداد بالا زده اند، نتوانند 
قرارداد بازیکنان شان را ثبت کنند. 
در  را  خود  نقش  باید  فدراسیون 
خصوص اجرای این قانون به درستی 
انجام دهد. امسال باید خیلی بیشتر 
تلاش کنیم. هرچه سختی و مانع 
بتراشند بیشتر می جنگیم. در واقع 
این کادرفنی در این چند سال نشان 
و  است  بلد  را  جنگیدن  که  داده 
مطمئن باشید به بازیکنان مان هم 

یاد می دهیم تا خوب بجنگند.«
که  ند  ر ا د د  عتقا ا خی ها  بر
هاشمی نسب می تواند نقش کریم 
باقری در پرسپولیس را بازی کند. 
از جمع  این فصل  باقری در  البته 
ن  زما ر  د ما  ا ه  شد ا  جد قرمزها 
حضورش در پرسپولیس جزو افرادی 
بود که به بهترین نحو حواشی تیم 
می کرد.  جمع  زمین  داخل  در  را 
ص  خصو ین  ا ر  د شمی نسب  ها
بیان می کند: »کریم دوست بسیار 
چیز  او  الحق  و  است  من  خوب 
دیگری است. من نمی توانم نقش 
را  کریم  آقا  همچون  دیگری  فرد 
بازی کنم، فقط تلاش می کنم تا در 

استقلال مثمر ثمر باشم.«
ین  ا به  شاره  ا با  ل  ستقلا ا بی  مر
ل  مسا ا ل  ستقلا ا که  ع  ضو مو

موضوع می تواند نور امیدی  باشد. 
کمبودهای تیم زیاد است و ما باید 
تلاش کنیم تا این کمبودها برطرف 
بحث  در  تلاش  ما  وظیفه  شود. 
را به بهترین  باید تیم  فنی است و 
نحو آماده حضور در مسابقات کنیم. 
من هم به عنوان مربی تیم تلاش 
خواهم کرد تا وظیفه ام را به بهترین 

نحو ممکن انجام دهم.«
این مربی استقلال صحبت های خود 
را این گونه ادامه می دهد: »از همان 
خصوص  در  زمزمه هایی  که  ابتدا 
استقلال  در  نکونام  جواد  حضور 
ح شد، مشکلات زیادی مانند  مطر
تغییرات مدیریتی ایجاد شد که هنوز 
هم این مشکلات ادامه دارد. تیم به 
هیچ وجه شرایط خوبی نداشت اما 
خدا را شکر الان با نتیجه ای که هفته 
اول گرفتیم، شرایط از نظر روحی 
امیدوارم  است.  شده  بهتر  روانی 
بتوانیم در ادامه راه، برای هواداران 
شادی آفرین باشیم و با تعامل برای 
خوشحال کردن هواداران استقلال 

تلاش کنیم.«
او در ادامه درخصوص مشکل سقف 
»اگر  می افزاید:  استقلال  قرارداد 
است،  من  د  قراردا فقط  مشکل 
 . کنم صفر  ا  ر م  د ا رد قرا حاضرم 
بازیکن  چند  فصل  این  استقلال 
مهم و گرانقیمت را از دست داد و 
در ازای آن نتوانست بازیکنی جذب 
سقف  چگونه  شرایط  این  با  کند. 

می گوید:  دارد،  جوانی  بازیکنان 
»من در دوران فوتبال اشتباهاتی 
می خواهم  بازیکنان  از  و  داشتم 
اشتباهات من را تکرار نکنند. در این 
خصوص با بازیکنان صحبت و آنها را 
راهنمایی می کنم. در فولاد که بودم 
هم این کار را انجام می دادم. علاوه 
بر این در دفاع تجربیاتی دارم که این 
تجربیات را در اختیار بازیکنان قرار 
می دهم. اینجا میراث منصورخان 
پورحیدری است و باید به بهترین 
نحو میراث او را حفظ کنیم. در زمانی 
که بازی می کردم به خودم انگیزه 
می دادم و این یکی از محاسن من 
بود و می خواهم این رویه را بازیکنان 

استقلال ادامه دهند.«
در  مربیگری  تجربه  هاشمی نسب 
تیم های لیگ برتری همچون نساجی 
و فولاد را دارد و او در زمان حضور روی 
نیمکت این تیم ها اعتراض زیادی به 
داور بازی می کرد. مربی استقلال در 
پاسخ به این سؤال که آیا در استقلال 
هم با همین روش ادامه خواهید داد: 
»قرار نیست این رویه در استقلال 
تکرار شود. البته تاکنون هم اتفاق 
خاصی نیفتاده که بخواهیم در این 
خصوص صحبت کنیم. تلاش من 
و سایر اعضای کادر فنی این است 
که تیم بهترین نتایج را بگیرد و در 
زمانی که در فولاد و نساجی بودم 

هم، چنین تلاشی داشتم.«
او در خصوص پیروزی استقلال در 

نخستین بازی فصل و بازی این هفته 
مقابل ملوان بیان می کند: »خیلی ها 
اعتقاد داشتند که استقلال فصل را 
خوب شروع نمی کند اما من برخلاف 
انتظار خیلی ها به صراحت گفتم که 
را  3بر صفر صنعت نفت  استقلال 
شکست می دهد که این اتفاق هم 
افتاد. خدا را شکر که توانستیم بازی 
اول را با پیروزی پشت سر بگذاریم. 
استقلال همیشه مدعی قهرمانی و 
جزو ۳ تیم اول است. استارت لیگ 
را خوب زدیم و امیدوارم همین روند 
را ادامه دهیم. بازی سختی مقابل 
ملوان داریم و نباید در باد ۳ بر صفر 
آبادان بخوابیم. این هفته بهتر کار 
کردیم. بچه ها تمرکز بالا و تلاش 
مضاعف دارند. می توانیم با یک بازی 

خوب به ۳امتیاز برسیم.«

از بازیکنان می خواهم اشتباهات من را تکرار نکنند /  نمی توانم نقش آقا کریم را بازی کنم

گپ

محمدمحمدی سدهی
گار ن مه  نا روز


